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دیدگـاه

گفت وگو

بیــن المــلل 
ن بایرن مونیخ باعث افتخار است. خوشحالم که اینجا 
هستم. سه شنبه باید خوب بازی و سعی کنیم با نتیجه خوبی 
برای بازی برگشت به مونیخ برویم. وی همچنین درباره 
واگذاری فینال لیگ قهرمانان اروپا به چلسیِ تحت هدایت 
توماس توخل در فصل 21-2020 اظهار داشت: ما در آن بازی 
شکست خوردیم و یک ماه بعد آن را آنالیز کردیم و باید بگویم 
که مقابل چلسی خیلی هم بد نبودیم. بازی نزدیکی بود، اما 

ما آن بازی را فرام

هانگژو 2023 
در ادامه دوومیدانی بازی های آسیایی 
هانگژو رقابت ماده دوی ۳000 متر مانع برگزار 
شد و حسین کیهانی با دیگر دوندگان مسابقه 
داد. او با زمان ۸ دقیقه و ۴۵ ثانیه و ۹۸ صدم 
ثانیه به عنوان نفر هفتم از خط پایان عبور کرد 
و دستش به مدال نرسید. کیهانی در بازی های 
آسیایی جاکارتا قهرمان این ماده شده بود. او که 
مدت ها از دوومیدانی دور بود، در آخرین لحظات 
در لیست اعزامی تیم دوومیدانی به بازی های 
هانگژو قرار گرفت. مدال طلای این ماده به 
آویناش سابل دونده هندی با زمان ۸ دقیقه و 
1۹ ثانیه و ۵0صدم ثانیه رسید و دو دونده ژاپنی 

نقره و برنز گرفتند. 
  شطرنج بازان ایران در جریان مرحله سوم 
بخش استاندارد بازی های آسیایی با ترکیب 
پرهام مقصودلو، بردیا دانشور، پویا ایدنی و 
سیدمحمد امین طباطبایی مقابل تیم چین با 
نتیجه 2. ۵ بر 1. ۵ پیروز شد. تیم ملی ایران در 
مرحله اول، دوم مقابل بنگلادش و قزاقستان به 
برتری رسیده بود. در این بخش 1۳ تیم حضور 

دارند. این مسابقه تا مرحله نهم ادامه دارد. 
  در ادامه مسابقات روز نخست تیروکمان 
بازیهای آسیایی هانگژو، در مرحله مقدماتی 
ریکرو زنان، مبینا فلاح با امتیاز ۶1۸ در رده سی 
و هشتم قرار گرفت و در بازی نخست مسابقات 
حذفی به مصاف کمانداری از قطر می رود. 
همچنین یسنا پورماهانی با امتیاز ۶1۷ در رده 

سی و نهم ایستاد. 

خارج ازمستطیل سبز

تساوی، گره گشای پرسپولیس نیست 

در هفته دوم لیگ قهرمانان آسیا شاهد تقابل پرسپولیس با 
الدحیل قطر خواهیم بود. بسیار بازی سختی در انتظار نماینده 
کشورمان است. شرایط تیم های عربی به خصوص حریفان 
عربستانی و قطری تغییر کرده و آنها با استخدام ستاره های 
مطرح دنیا به رقبایی بسیار قدرتمند مبدل شده اند که شکست 
دادن چنین حریفانی واقعاً کار دشواری است و عزمی دوچندان را 
می طلبد. بازی ها از حالت رقابت منصفانه خارج شده و به رقابتی 
نابرابر تغییر یافته که باید در مصاف با تیم هایی که هزینه های 
بالایی کرده اند و می خواهند در آینده کیفیت فوتبال ملی شان 
را بالاتر ببرند، آمادگی بیشتری داشت. پرسپولیس در بازی اول 
مقابل النصر عربستان مغلوب شد و چون تیم های اول گروه ها 
صعود می کنند و سه تیم برتر از پنج تیم دوم گروه ها جواز صعود 
می گیرند پس پرسپولیس باید برابر الدحیل به دنبال پیروزی باشد 
چون تساوی مسیر صعود را سخت تر می کند. پرسپولیس یک 
بازی با النصر در عربستان دارد و برای صدرنشین شدن کارش 
خیلی سخت تر است. الدحیل ستاره های مطرحی دارد ولی قبل 
از این به پرسپولیس باخته و این بار هم احتمال شکستش وجود 
دارد چون در بازی اول مقابل استقلال تاجیکستان متوقف شد و در 
لیگ ستارگان قطر هم چهارم است. مساوی گره گشای پرسپولیس 
نیست و با برتری مقابل الدحیل عملًا شرایط نماینده کشورمان 
برای صعود به مرحله بعدی بسیار بهتر خواهد شد. امیدوارم وحید 
امیری همانند مهدی ترابی بتواند به بازی برسد و جای خالی میلاد 
سرلک هم حس نشود. اگر بازی از حالت عادی خارج نشود با تدبیر 
یحیی گل محمد برتری مقابل الدحیل دور از دسترس نیست. 
در ترکیب پرسپولیس جای خالی مهاجم رأس کاملًا مشهود 
است ولی مشکل بیشتر تیم در خلق موقعیت بوده و هافبک های 
تیم برای ایجاد موقعیت، عملکردی که باید را نداشته اند. وقتی 
موقعیت بر روی دروازه حریفان به اندازه لازم نیست، طبیعتاً نباید 
انتظار داشته باشیم تا گل های زیادی به ثمر بنشیند. نبیل باهویی 
به تیم پیوسته ولی هنوز به بازی گرفته نشده و مشخص نیست این 
مهاجم سوئدی در چه شرایطی است. باید امیدوار بود تا مسئولیت 
گلزنی را دیگر نفرات بر عهده بگیرند چون باهویی مدتی در تیمی 
بازی نکرده و از شرایط مسابقه به دور است. هماهنگی لازم را با 
پرسپولیس ندارد چون هنوز به مرز آمادگی نرسیده است. بازی 
با النصر چند زاویه داشت. مباحث حاشیه ای بیش از اندازه مطرح 
شده بود و بازیکنان تیم تحت تأثیر نام رونالدو، مانه و اوتاویو قرار 
داشتند. طبیعی است در چنین شرایطی بازیکنان از لحاظ روحی 
نمی توانند در شرایط همیشگی باشند. دو کارت زرد بی مورد 
میلاد سرلک که اولی به خاطر گرفتن توپ با دست بعد از زمین 
خورد و دومی خطای بچه گانه روی رونالدو بود به النصر کمک کرد 
تا برنده بازی شود. او به عنوان هافبک وسط به شکلی بازی می کند 
که یا مرتکب خطا می شود یا بر روی او خطا می کنند. سرلک باید 
به دنبال طراحی حملات تیم باشد و خود را اسیر درگیری هایی 
نکند که به نفع تیم نیست. در بازی با الدحیل هم جای خالی او 
باید به درست پر شود تا نتیجه خوبی برای پرسپولیس رقم بخورد. 

مهدی فنونی زاده پیشکسوت تیم ملی و 
باشگاه استقلال در خصوص وضعیت فعلی این 
باشگاه و حاشیه های به وجود آمده صحبت کرد. 
   در خصوص اتفاقات اخیر استقلال 
و حل اختلافات میان علی خطیر و جواد 

نکونام چه نظری دارید؟
 از علیرضا دبیر و فدراسیون کشتی تشکر 
می کنم که بانی این اتفاق خوب شدند ولی 
باید دید این حل اختلافات به صورت عمقی 
و ریشه ای صورت گرفته یا اینکه صرفاً در 
رودربایستی یک عکسی با هم انداختند. امیدوارم 
این آشتی کنان فرمالیته نباشد و در عمل هم 
ببینیم این دو نفر همراه و هم دل شده اند و دیگر 
شاهد درگیری و جنگ اعصاب در مجموعه 
نباشیم. واقعاً وقتش رسیده بود یک نفر آستین 
بالا بزند و اختلافات داخلی استقلال را پایان دهد 
چون کار داشت به جاهای باریک کشیده می شد 
و ادامه این روند به شکستن حرمت ها کشیده 
می شد. این اتفاق زیبنده باشگاهی مثل استقلال 
نیست. من یادم نمی آید چنین موردی را در 
استقلال پیش از این به این شکل دیده باشم. 
مثلًا امیر قلعه نویی و واعظ آشتیانی اختلاف 
داشتند ولی تا پایان فصل حتی یک صحبت 
هم علیه هم نداشتند یا فرهاد مجیدی با احمد 
مددی مشکل داشتند ولی به این شکل آن را 
علنی نکرده بودند. این اتفاقات در شان باشگاه 

استقلال نبود. 
   شرایط تیم استقلال را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
ولی  است  تعطیل  لیگ  مسابقات  فعلًا   
مشکلات مالی دارد اثر منفی روی تیم و بازیکنان 
می گذارد و این اثرش را ممکن است در بازی های 
آینده و دربی بگذارد. حل اختلافات داخلی 
قدم اول بود ولی در ادامه باید فکری برای حل 
مشکلات مالی صورت بگیرد. تیم نقل و انتقالات 
خوبی نداشته و حالا بازیکن جدیدی که قرار 
است اضافه شود باید دید از لحاظ کیفی در چه 
سطحی است. استقلال تاکنون خوب نتیجه 
گرفته است و حیف است که به این تیم رسیدگی 

نشود و خراب شود. 

محمود شافعی 
کارشناس فوتبال 

فنونی زاده:
وقتش بود اختلافات 

استقلال به پایان 
برسد 

آرمان ملی: هفته دوم لیگ قهرمانان 
آسیا در حالی از امروز آغاز می شود که 
سپاهانی ها با برنامه ریزی به استقبال تیم 
الاتحاد عربستان رفتند. در دیگر دیدار امروز 
تیم های پرسپولیس و الدحیل به مصاف هم 

می روند. 
   استقبال 

اصفهانی ها که از مدت ها قبل زمینه حضور 
اعضای تیم الاتحاد در این شهر را فراهم کرده 
بودند، با خودروهای لاکچری و با برقراری 
نظم و انضباط بالا، اتوبوس های حامل اعضای 
تیم عربستانی را به سمت هتلی که در آن 
مستقر هستند، هدایت کردند. از زمان فرود 
هواپیمای حامل اعضای تیم الاتحاد در 
فرودگاه، خودروهای لاکچری برای اسکورت 
اتوبوس تیم سعودی در پارکینگ فرودگاه 
حضور داشتند و به محض پایان استراحت 
 ،CIP ستاره های گران قیمت تیم نونو سانتو در
پلیس و دیگر مسئولان استقبال از این تیم، 
اتوبوس الاتحاد را اسکورت کردند. تفاوت در 
نوع استقبال از دو تیم النصر و الاتحاد حتی به 
رسانه های عربستانی نیز کشیده شد و برخی 
از صفحات هواداری النصر، مدعی شدند که 
تیم آن ها در ایران بسیار محبوب تر از دیگر 

نماینده سعودی هاست. 
   پیش بازی سپاهان 

تیم های سپاهان ایران و الاتحاد عربستان 
در چارچوب رقابت های هفته دوم گروه 
C لیگ قهرمانان آسیا، از ساعت 1۹:۳0 در 
ورزشگاه نقش جهان رو در روی یکدیگر 
قرار می گیرند. سپاهان و الاتحاد به عنوان 
دو مدعی اصلی صعود از گروه C لیگ 
قهرمانان آسیا در حالی رو در روی یکدیگر 
قرار می گیرند که هر دو تیم به نوعی برای برد 
پا به زمین می گذارند و همین موضوع می تواند 
به جذابیت های این دیدار کلاسیک غرب 
آسیا اضافه کند. سپاهان در حالی اولین بازی 
خانگی خود را برابر الاتحاد برگزار می کند که 
در گام اول در زمین نیروی هوایی عراق با 
عملکردی قابل بحث نتوانست تمام سه امتیاز 
مسابقه را از آنِ خود کند و با دریافت گل در 
دقایق پایانی تنها یک امتیاز از جدال حساس 
خود کسب کرد. دو تیم طلایی پوش ایران 
و عربستان که جدال های خاطره انگیزی در 
مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا داشته اند، 
تاکنون در سه دوره هم گروه بوده اند که 
حاصل ۶ پیکار دو تیم سه برد برای سپاهان 
و سه برد برای الاتحاد بوده است. پیش از این 
سپاهان در سه ورزشگاه مختلف از الاتحاد 
میزبانی کرده است، اما در تک دیداری که 
در ورزشگاه نقش جهان بین دو تیم برگزار 
شده است این سپاهان بود که در دیداری 

خاطره انگیز با نتیجه ۳ بر 2 الاتحاد را شکست 
داد. 

   نظر مورایس 
ژوزه مورایس، سرمربی سپاهان در نشست 
خبری پیش از دیدار با الاتحاد اظهار کرد: 
امیدوارم که تمام اصحاب رسانه در بازی 
امروز حضور داشته باشند؛ مواردی وجود دارد 
که مهم تر از جدال است؛ همین که تیم های 
عربستانی به ایران آمده اند تا در کنار یکدیگر 
بازی کنیم، اهمیت بالایی دارد. فردا به عنوان 
نمایند ایران برای این کشور بازی می کنیم و 
امیدوارم هواداران سپاهان با حضور حداکثری 
خود در ورزشگاه نقش جهان حضور داشته 
باشند و افرادی هم که در خانه بازی را تماشا 
می کنند، شاهد یک جدال زیبا باشند. وی 
افزود: یک بازی باکیفیت که نشان دهنده جو 
لذت بخش باشد، انجام خواهیم داد؛ با آغوش 
گرم از تیم الاتحاد استقبال کردیم و بی شک 
هنگامی  که ما به عربستان برویم، همین گونه 
خواهد بود؛ در واقع این نتیجه ای است که از 
بازی می خواهم. مورایس با اشاره به نتیجه 
بازی با الاتحاد گفت: نمی توانم در خصوص 
نتیجه بازی پیش بینی داشته باشم اگر در 
بحث اخلاق پیروز میدان باشیم؛ نتیجه را هم 
کسب می کنیم و این اصول اخلاقی ما است؛ 
اما به یک بازی خوب باور داریم. سرمربی 
سپاهان با اشاره به پرمهره بودن تیم الاتحاد 
تصریح کرد: سرمربی الاتحاد یک انسان 
بی نظیر است و می توانم بگویم از ملاقات با 
وی به دلیل اینکه رهبر بسیار خوبی است، 
لذت می برم. باعث افتخار من است که تیم 
سانتوس قرار است در اصفهان بازی کند. 
سپاهان نیز ستاره های خوبی را در اختیار دارد 
و پیام نیازمند نمونه بارز آن است، چراکه در 
تیم ملی و اروپا بازی کرده است. اعتقاد دارم 
اگر شرایط برای بازیکنان ایرانی فراهم باشد، 
می توانند در بهترین سطح فوتبال جهان 

حضور داشته باشند. 
   صحبت های سرمربی الاتحاد 

سانتونس، سرمربی الاتحاد در نشست 
خبری پیش از بازی در خصوص دیدار با 
سپاهان اظهار کرد: باعث افتخار ما است 
که در ایران حضور داریم؛ این دومین بازی 
مرحله گروهی ما به شمار می رود و از سپاهان 
انتظارات بالایی خواهیم داشت، چراکه 
بازیکنان و کادر فنی خوبی را در اختیار دارد. 
وی افزود: در جدال ابتدایی خود که بسیار 
اهمیت داشت به پیروزی رسیدیم و به خوبی 
از اهمیت امتیاز خارج از خانه آگاهی داریم، 
به همین دلیل فردا برای سه امتیاز خواهیم 
جنگید؛ قرار است مقابل هواداران سپاهان 
بازی کنیم و امروز نیز یک جلسه تمرینی 

برگزار خواهیم کرد تا آماده مسابقه شویم. 
سرمربی الاتحاد با اشاره به بازی های دشوار 
این تیم گفت: واقعیت ماجرا این است که 
زمان کمی برای بازی ها داشتیم و همین 
موضوع سبب می شود شرایط دشوارتری را 
تجربه کنیم؛ تمام تلاش خود را انجام دادیم تا 
بازیکنان را به صورت کامل در اختیار داشته 
باشیم و به همین دلیل تصمیم گرفتیم یک 
روز زودتر به ایران سفر کنیم تا با شرایط 
آشنا شویم. وی درباره غیبت بنزما ادامه داد: 
مدتی است که بنزما را در اختیار نداریم و 
حتی بازیکنانی داشتیم که برای تیم ملی 
عربستان بازی می کنند. تمام تلاش خود را 
به کار گرفته ایم تا از بازیکنان جوان و خوب 
خود استفاده کنیم، با اینکه گاهی بازیکنان 
در اختیار تیم نیستند، اما چاره ای به جز ادامه 

دادن نداریم. 
   پیش بازی پرسپولیس 

الدحیل در یکی از حساس ترین بازی های 
هفته دوم مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 
دوشنبه از پرسپولیس پذیرایی خواهد کرد. 
روزنامه الرای قطر قبل از این بازی نوشت: 
الدحیل منتظر حضور گسترده هوادارانش 
در این بازی است. شاگردان گرسپو از انگیزه 
بالایی برخوردارند و بسیار امیدوار به کسب 
پیروزی در این بازی اند. الرای در ادامه گزارش 
خود نوشت که الدحیل در این بازی همه 
بازیکنانش را در اختیار دارد و این باعث شد تا 
تمرین این تیم با شور و هیجان زیادی انجام 
شود. الدحیل در فصل جاری لیگ ستارگان 
قطر پنج بازی انجام داده است که نتیجه آن 
سه پیروزی، یک تساوی و یک شکست بوده 
است تا با 10 امتیاز در رده چهارم جدول 
رده بندی قرار گیرد. مسوول برگزاری و ناظر 
این مسابقه، »تاه  سن  نی« از مالزی است. 
ارزیاب داوری هم سعدالفضل از کویت است. 
داوری این مسابقه برعهده کیمورا هیرویوکی 
از ژاپن خواهد بود که همراه دو کمک خود و 
داور چهارم روز جمعه راهی دوحه شد. واتانابه 
کوتا، تاکاجی تاکومی و تانیموتو ریو به ترتیب 
به عنوان کمک یک، کمک دو و داور چهارم او 
 VAR را همراهی می کنند. در این مسابقه داور
و دستیار وی نیز از ژاپن هستند که عبارتند از؛ 

لیدا جامپی و آراکی یوسوکه. 
   صحبت گل محمدی 

یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش 
از دیدار تیمش مقابل الدحیل قطر در هفته 
دوم لیگ قهرمانان آسیا اظهار داشت: قبل از 
هر چیز از میزبانی خوب باشگاه الدحیل تشکر 
می کنم. امکانات خوبی در اختیار ما گذاشتند 
و توانستیم تمرینات خوبی داشته باشیم. امروز 
هم شرایطی فراهم کردند که در استادیوم 

اصلی تمرین کنیم. با توجه به اتفاقاتی که 
در هفته اول افتاد و نتوانستیم امتیازات لازم را 
بگیریم، بازی دوم ما در این گروه سخت خیلی 
مهم است. فکر می کنم هم ما و هم الدحیل 
دنبال کسب سه امتیاز باشیم. خدا را شکر 
شرایط و تمرینات خوبی داشتیم. سرمربی 
تیم فوتبال پرسپولیس، مشکل تیمش را 
عدم حضور در شرایط مسابقه دانست و گفت: 
متأسفانه لیگ ما به دلیل بازی های آسیایی لغو 
شده است و هیچ مسابقه ای در هفته های اخیر 
نداشتیم. این یک معضل بزرگ برای باشگاه ها 
و حتی برای تیم امید ماست. شاید الان جای 
طرح این موضوع نباشد، ولی از فدراسیون و 
مربیان تیم ملی و باشگاه های ایران می خواهم 
فیفادی آینده را لغو کنند و به فکر باشگاه های 
ایران باشند. فوتبال باشگاهی ایران به شرایط 
سختی می رسد و عدم برگزاری مسابقات هم 
به باشگاه ها ضربه می زند و هم به تیم ملی. وی 
خاطرنشان کرد: امیدوارم یک تصمیم خوب 
در این رابطه گرفته شود. امیدوارم یک بازی 
خوب باشد. از طرف بازیکنان ما در پرسپولیس 
چیزی که می توانیم یاد بگیریم این است 
که بجنگیم برای هدف های بزرگ. بچه ها 
فردا می توانند عملکرد خوبی داشته باشند و 
امیدوایم بتوانیم بازی مان را به حریف دیکته 
کنیم. هرچند می دانیم الدحیل هم یکی 
از تیم های خوب آسیاست، ولی ما به اینجا 
آمدیم که فقط بازی خودمان را انجام دهیم و 
امیدواریم در نهایت با امتیاز به تهران بازگردیم. 
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس توضیح داد: 
سخت ترین گروه ممکن، گروه ماست. از بین 
الدحیل، النصر و استقلال دو تیم قهرمان 
کشورشان بودند و النصر هم امسال تحولات 
زیادی داشته و ستاره های زیادی جذب کرده 
است. به طور حتم در شرق و غرب آسیا این 
گروه سخت ترین گروه است، ولی بزرگ ترین 
مشکل ما نداشتن بازی های باشگاهی است. 
تمام تیم هایی که در گروه ما هستند لیگ شان 
در حال برگزاری است و هر سه چهار روز یک 
بار بازی می کنند و نقاط ضعف و قوت شان 
را می شناسند. ما به دلیل برنامه ریزی غلط 
فدراسیون اصلًا یادمان نمی آید آخرین بازی 
باشگاهی مان کی بوده است! سعی کردیم با 
بازی های تدارکاتی خودمان را آماده بازی 
کنیم و این خیلی شرایط سختی را برای ما 
فراهم می کند. با این برنامه ریزی ممکن است 
تا یک ماه دیگر هم این اتفاق بیفتد. به هر حال 
ما یک گروه خوب داریم و همه تلاش می کنیم 
تا به جایگاه خوبی که تیم مان در آسیا داشته 
است، برسیم. برای این جایگاه می جنگیم، 
شک نکنید. فقط امیدواریم مشکلات مان 

برطرف شود. 
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